



KENNEL NAME REGISTRATION APPLICATION FORM

إستمارة تسجيل إسم مزرعه

I'm hereby to register my kennel name in EKF, and I approve that I totally understand my chosen breed standards and specifications that are applied by FCI and I accept all EKF rules & regulations and breeding strategy which I believe that they have been stated in the sake of enhancing breeding and reinforcing the purebred dogs in Egypt.

أنا وبموجب هذه الإستماره، أود تسجيل إسم مزرعتي في ال EKF، وأنا أقر بأنني على درايه تامه بالخصائص والمواصفات القياسيه للسلاله المختار إنتاجها والمدرجه من قبل ال FCI، كما أنني أقبل قواعد ولوائح وإستراتيجيه ال EKF في الإنتاج والتي أوؤمن أنها قد وضعت من أجل تعزيز وتحسين إنتاج السلالات في مصر.

I'm aware that based on the authority that I will be granted by EKF for breeding under my kennel name, that I have to maintain the purebred and healthy dogs are my only aims of breeding and my kennel is subject to the EKF administration check up moreover that, my kennel production is also might be subject to DNA check tests randomly applied upon the EKF request and the full payment will be on my own.

أنا أعلم أنه إستنادا إلى السلطه المخوله لي من ال EKF للإنتاج تحت إسم مزرعتي، أن يظل عاملى إنتاج كلاب نقيه وصحيه هما هدفي إنتاجي كما أن مزرعتي قد تخضع إلى التحقق من قبل ال EKF هذا بالإضافة إلى أن إنتاج مزرعتي قد يخضع بين الحين والآخر إلى إختبار حمض نووي عشوائي بناءا على طلب ال EKF مع تحملى تكاليف الإختبار.

I understand that, having an EKF kennel name registered is worldwide protected by the FCI, and I declare that I will always be keen of maintaining my kennel name well presented everywhere.

أنا أعلم أنه بإمتلاكى إسم مزرعه من ال EKF يعد هذا الإسم حصريا بإسمى في ال FCI، وأصرح بأنني سأكون حريصا على أن يعرض إسم مزرعتي على أفضل حال بأى مكان.

I also, accept the EKF penalties which shall be applied in case of any lack of commitment to any of EKF rules & regulations and breeding strategy or what can be listed under the violation of the code of ethics, starting from warning through suspension till total cancelation to the kennel name.

كما أنني أيضا أقبل بعقوبات ال EKF في حالة قلة أو عدم الإلتزام بقواعد ولوائح وإستراتيجيه ال EKF في الإنتاج، أو كل مايندرج تحت بند مخالفة قواعد السلوك العامه بداية بالتحذير ومرورا بالإيقاف وحتى شطب إسم المزرعه تماما.

Finally, I understand that in case of kennel name suspension, I have no rights to apply for pedigrees during the period of suspension.

وأخيرا، أعلن تفهمى بأنه في حالة إيقاف إسم المزرعه لا يحق لي بالتقدم لل EKF بطلبات إستخراج شهادات نسب وذلك طوال فترة الإيقاف.

Kennel name owner/إسم صاحب المزرعه: _____

Detailed address/العنوان بالتفصيل: _____

E-Mail/البريد الإلكتروني: _____, Phone number/رقم الهاتف: _____

Co-owner Name/إسم الشريك: _____, Phone number/رقم الهاتف: _____

Chosen breeds/السلالات المختاره: _____

Signature/التوقيع: _____; Date/التاريخ: ____/____/____